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Vragen van de leden Bashir en Paulus Jansen (beiden SP) aan de 
staatssecretaris van Financiën over het opschorten van toeslagen en 
hypotheekrenteaftrek (ingezonden 1 juli 2013). 

Vraag 1
Hoeveel personen hebben deze maand vanwege onderzoek naar de rechtma-
tigheid daarvan geen toeslagen of hypotheekrenteaftrek ontvangen? Kan dit 
worden uitgesplitst naar het soort uitkering?1 

Vraag 2
Hoe lang loopt deze zeer drastische methode van controle al? 

Vraag 3
Waarom is gekozen voor het zonder bericht vooraf, niet uitkeren van de 
toeslagen? Waarom is niet gevraagd om op korte termijn bewijslast aan te 
leveren, met als dreiging het inhouden van toeslagen? 

Vraag 4
Waarom zijn ontvangers van toeslagen niet voor de gebruikelijke betaaldatum 
geïnformeerd over het feit dat hun toeslag niet wordt uitgekeerd? 

Vraag 5
Realiseert u zich dat u op deze manier gezinnen die mogelijk terecht 
toeslagen ontvangen in directe financiële problemen brengt? Op welke wijze 
is hiermee rekening gehouden bij de keuze van deze werkwijze? 

Vraag 6
Op grond van welke criteria wordt vastgesteld dat er een redelijk vermoeden 
bestaat voor een onrechtmatige uitkering van toeslagen? 

Vraag 7
Op welke manier moeten ontvangers aangeven dat zij recht hebben op de 
toeslagen? 

1 http://www.rtlnieuws.nl/economie/home/toeslagen-niet-uitgekeerd
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Vraag 8
Op welke termijn kan de rechthebbende de toeslagen met terugwerkende 
kracht tegemoet zien, wanneer deze kan aantonen dat hij of zij inderdaad 
recht heeft op de toeslagen?
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